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Адрес EME GmbH 
Wockerather Weg 45 
41812 Erkelenz

Телефон 0049 2431 96180

Факс 0049 2431 74687

Интернет www.eme.de

 

Работники 85

Сертификаты DIN EN ISO 9001:2015 DIN ISO 45001:2018

Год основания 1920

Экспортный Уровень 90 %

Объединения VDMA

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Michael Sorg 

Managing Partner 
Phone: +49 9352 507 121 

Contact 2. Мистер Dipl.-Eng. Jens Rosenthal 
Phone: +49 2431 9618 0 

Contact 3. Мистер Доктор Sebastian Woltz 
Phone: +49 9352 507 249 

Contact 4. Мистер Grant Bailey 
Phone: +49 2431 9618 46 

Contact 5. Миссис Kristina Lang 
Personalabteilung 
Phone: +49 9352 507 170 

Contact 6. Мистер Karl Jütten 
Phone: +49 2431 9618 18 
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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Technologies:

Batch Plants
Cullet Treatment Systems
Glass Recycling Plants
Batch Preheating Systems
Batch Charging Systems
Single Machineries (Scraper Conveyors, Crushers)

 

Scope of Supply and Services:

Consulting, Audits, Feasibility Studies
Pre-Engineering, Plant Engineering, Process Engineering, Basic and Detailed Engineering
Engineering and Construction
Turn-key Supply, Job Sharing, Upgrades and Modernization
Project Management, Site Management
Maintenance Supply, Spare Part Supply, After-Sales Services, Remote Service

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
100 years of Batch Plant Excellence

EME GmbH is a leading supplier of batch preparation plants, cullet handling equipment and batch charging technology for the global glass industry. In
partnership with our customers, we develop and implement world class solutions tailored to their individual needs.

As a member of the SORG Group, along with more than 100 years of experience, EME provides expert support from raw material delivery through to
the handling of molten glass and cullet. We offer specialist solutions ranging from single components to complete Turnkey Project. Additional services
provided by EME include, project specifications and planning, process technology selection, construction and engineering, project management,
installation, and commissioning.

Combined with the companies of the SORG Group and its sister company Shanghai Precision, EME delivers a Truly Global Sales and Service
Network to all its Customers.

Company Profile of EME GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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